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Geachte leden van de raad,  
 
In 2020 stelde uw raad de omgevingsvisie ‘Hengeloos Buiten’ vast waarin u aangaf voor de 
kern Beckum te gaan werken aan het gebiedsdoel ‘Wonen en leven in een hechte 
gemeenschap’. Dit sloot aan bij de plannen voor woningbouw en voorzieningen waaraan wij 
in Beckum ook al jaren werken. De leefbaarheid in ons dorp staat namelijk sterk onder druk. 
Jongeren trekken weg omdat zij geen passende woningen kunnen vinden, met als gevolg 
dat ons dorp in ras tempo vergrijst. Het aantal leerlingen op de basisschool loopt sterkt 
terug tot onder de 60 leerlingen komend jaar en de sportverenigingen houden met moeite 
het hoofd boven water. De gemeenschapsgebouwen - basisschool, sportzaal en dorpshuis - 
zijn sterk gedateerd of zelfs afgeschreven en tot slot is onze Heilige Blasiuskerk onlangs aan 
de eredienst onttrokken. 
 
Dorpsraad Bruisend Beckum is samen met de gemeente Hengelo vanaf de vaststelling van 
die Omgevingsvisie aan de slag gegaan met het vertalen van die visie in een concrete 
ambitie om de leefbaarheid te versterken. In maart 2022 kreeg Beckum uw brede steun voor 
onze plannen om in de komende 10 jaar 130 woningen te realiseren met als doel starters en 
jonge gezinnen een kans te geven zich in Beckum te vestigen. En om tot een verdere 
samenwerking van de voorzieningen in Beckum te komen onder het dak van één nieuw en 
duurzaam gebouw: een Multifunctionele Accommodatie (MFA). Een plek waar onderwijs, 
sport, cultuur, gezondheid en welzijn samenkomen. En waar mensen elkaar ontmoeten, 
samen leren, bewegen en beleven. Dit alles met het doel om de leefbaarheid in Beckum te 
behouden. 
 
De afgelopen maanden hebben we deze ambitie middels een mooie, intensieve 
samenwerking met gemeente Hengelo, veel betrokken Beckumers en belangrijke 
stakeholders concreet gemaakt in het tweede deel van het Omgevingsprogramma Beckum: 
een ruimtelijk raamwerk, diverse ontwikkellocaties waar op korte termijn woningbouw 
gerealiseerd kan worden, concrete plannen voor herbestemming van de kerk en een 
vergevorderd plan voor de MFA.  

U heeft het afgelopen jaar diverse keren de moeite genomen naar Beckum af te reizen, waar 
wij de gelegenheid kregen u uitgebreid bij te praten over de plannen en de voortgang. Uw 



betrokkenheid wordt zeer gewaardeerd.  
 
In de Zomernota die nu voor u ligt stelt het College voor een bedrag van omgerekend €7,6 
miljoen beschikbaar te stellen voor de MFA in Beckum. Een fantastisch bedrag waar ik 
namens heel Beckum onze oprechte dank voor wil uitspreken. Het is een enorme impuls en 
geeft energie en vertrouwen om als dorp het resterende bedrag binnen te halen middels 
subsidies, fondsenwerving en crowdfunding. Een financieel turboteam zet daar op dit 
moment haar schouders onder en we verwachten dit jaar uitsluitsel te kunnen geven over 
wat we exact willen en kunnen gaan bouwen. 
 
Tot slot wil ik een groot compliment geven aan iedereen die zich met zoveel passie en 
gedrevenheid heeft ingezet en blijft inzetten. Vanuit de kracht van verbinding en vertrouwen 
werken we samen aan een leefbaar en vitaal Beckum. Met de vaststelling van het 
Omgevingsprogramma Beckum en deze voorgenomen financiële steun ontstaat serieus en 
geloofwaardig perspectief voor een mooie toekomst voor Beckum. Hartelijk dank namens 
iedereen in ons dorp! 
 
 
Een bruisende groet,  
 

Susan Annink  
voorzitter 

 


